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OR.Oz.0022.52.2024 

PROTOKÓŁ NR 34/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 23 grudnia 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.2. Pismo ZETO Lublin Sp. z o.o. z siedzibą w Lublinie Wykonawcy zadania pn.  

„Przeprowadzenie audytów zgodności z wymaganiami KRI w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim i jednostkach organizacyjnych powiatu” w ramach projektu 

grantowego pn. „Cyberbezpieczny samorząd” współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej w ramach programu: Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, 

Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 Wzmocnienie krajowego systemu 

cyberbezpieczeństwa z podziałem na trzy części o rezygnacji z zawarcia umowy z uwagi na 

brak zgody  zamawiającego na przeprowadzenie części I audyt KRI w Starostwie 

Powiatowym w 2024 roku zdalnie – zajęcie stanowiska. 

5.3. Projekt umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2025 roku oraz projekt 

umowy powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

5.4. Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia stawek wynagrodzenia dla członków 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim  

– zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 23 grudnia 2024 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski. Członkini Zarządu Powiatu  

Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczy w posiedzeniu.  
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Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz Możdżeń 

Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 33/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 19 grudnia 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 33/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 19 grudnia 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Opinie komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Finansowo – Budżetowa na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2024 r. zapoznała się  

z informacją z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.  

i pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych na posiedzeniu 

w dniu 13 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu należące 

do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości opinie Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu 

w dniu 13 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu należący 

do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości opinię Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinię Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska  na posiedzeniu w dniu  

13 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu należący do jej 

właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości opinię Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinię Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2024 r. dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między VI a VIII sesją Rady Powiatu w zakresie 

posiedzenia Zarządu w dniu 12 grudnia 2024 r. i nie wniosła uwag. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości opinię Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinię Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. 

 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2024 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinia Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 13 grudnia 2024 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 1 

3 grudnia 2024 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2024 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo ZETO Lublin Sp. z o.o. z siedzibą w Lublinie Wykonawcy zadania pn.  

„Przeprowadzenie audytów zgodności z wymaganiami KRI w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim i jednostkach organizacyjnych powiatu” w ramach 

projektu grantowego pn. „Cyberbezpieczny samorząd” współfinansowanego  

ze środków Unii Europejskiej w ramach programu: Fundusze Europejskie na Rozwój 

Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 

Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa z podziałem na trzy części  

o rezygnacji z zawarcia umowy z uwagi na brak zgody  zamawiającego na 

przeprowadzenie części I audyt KRI w Starostwie Powiatowym w 2024 roku zdalnie  

– zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo ZETO Lublin Sp. z o.o. z siedzibą 

w Lublinie Wykonawcy zadania pn.  „Przeprowadzenie audytów zgodności z wymaganiami 

KRI w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim i jednostkach organizacyjnych 

powiatu” w ramach projektu grantowego pn. „Cyberbezpieczny samorząd” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach programu: Fundusze Europejskie 

na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 

Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa z podziałem na trzy części o rezygnacji 

z zawarcia umowy z uwagi na brak zgody  zamawiającego na przeprowadzenie części I audyt 

KRI w Starostwie Powiatowym w 2024 roku zdalnie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo ZETO 

Lublin Sp. z o.o. z siedzibą w Lublinie Wykonawcy zadania pn.  „Przeprowadzenie audytów 

zgodności z wymaganiami KRI w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim  

i jednostkach organizacyjnych powiatu” w ramach projektu grantowego pn. „Cyberbezpieczny 

samorząd” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach programu: Fundusze 

Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, 

Działanie 2.2 Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa z podziałem na trzy 

części o rezygnacji z zawarcia umowy z uwagi na brak zgody  zamawiającego  

na przeprowadzenie części I audyt KRI w Starostwie Powiatowym w 2024 roku zdalnie.  

Jednocześnie proponuję unieważnić postępowanie na „Przeprowadzenie audytów zgodności  

z wymaganiami KRI w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim i jednostkach 

organizacyjnych powiatu” ze względu na termin realizacji części I – audyt KRI w Starostwie 

Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku do 27 grudnia 2024 r., który  

po wyborze kolejnego Wykonawcy jest zbyt krótki do wykonania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo ZETO Lublin Sp. z o.o. z siedzibą w Lublinie 

Wykonawcy zadania pn.  „Przeprowadzenie audytów zgodności z wymaganiami KRI  

w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim i jednostkach organizacyjnych 

powiatu” w ramach projektu grantowego pn. „Cyberbezpieczny samorząd” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach programu: Fundusze Europejskie 

na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 

Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa z podziałem na trzy części o rezygnacji 

z zawarcia umowy z uwagi na brak zgody  zamawiającego na przeprowadzenie części I audyt 

KRI w Starostwie Powiatowym w 2024 roku zdalnie. 

Zarząd Powiatu postanowił unieważnić postępowanie na „Przeprowadzenie audytów 

zgodności z wymaganiami KRI w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim  

i jednostkach organizacyjnych powiatu” ze względu na termin realizacji części I – audyt KRI  

w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim w 2024 roku do 27 grudnia  

2024 r., który po wyborze kolejnego Wykonawcy jest zbyt krótki do wykonania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 



6 
 

 

 

 

Pani Paulina Smykowska – do końca roku audytor wewnętrzny przeprowadzi  audyt KRI  

w Starostwie Powiatowym, natomiast w przyszłym roku wszczęte będzie musiało być kolejne 

postepowanie w przedmiotowym zakresie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 grudnia 2024 r. 

znak: RI.Rz.2720.2.12.2024 wraz z pismem ZETO Lublin Sp. z o.o. z siedzibą w Lublinie 

Wykonawcy zadania pn.  „Przeprowadzenie audytów zgodności z wymaganiami KRI  

w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim i jednostkach organizacyjnych 

powiatu” w ramach projektu grantowego pn. „Cyberbezpieczny samorząd” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach programu: Fundusze Europejskie 

na Rozwój Cyfrowy 2021 – 2027, Priorytet II Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 

Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa z podziałem na trzy części z dnia  

19 grudnia 2024 r.  o rezygnacji z zawarcia umowy z uwagi na brak zgody  zamawiającego na 

przeprowadzenie części I audyt KRI w Starostwie Powiatowym w 2024 roku zdalnie, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2025 roku oraz projekt 

umowy powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt umowy na świadczenie 

nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu 

aleksandrowskiego” w 2025 roku oraz projekt umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowy z adwokatami i radcami 

prawnymi na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2025 roku oraz umowy powierzenia 

przetwarzania danych osobowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowy z adwokatami i radcami prawnymi  

na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej 

powiatu aleksandrowskiego” w 2025 roku oraz umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 20 grudnia 2024 r. znak: SK.0783.6.2024 wraz z projektem 

umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy 
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prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2025 roku oraz projekt umowy powierzenia 

przetwarzania danych osobowych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia stawek 

wynagrodzenia dla członków Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Przewodniczącej Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

zwiększenia stawek wynagrodzenia dla członków Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. W związku z pismem Przewodniczącej 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczącym zwiększenia stawek wynagrodzeń dla członków Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję zabezpieczyć  

w budżecie powiatu na 2025 rok środki finansowe niezbędne do funkcjonowania zespołu  

i dokonania zwiększenia  stawek wynagrodzeń dla członków Zespołu. 

Proponuję zobowiązać Przewodniczącą Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania na podpis Starosty 

wystąpienia do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o zwiększenie dotacji z budżetu państwa 

na działalność  Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Przewodniczącej Powiatowego Zespołu  

ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącym zwiększenia 

stawek wynagrodzeń dla członków Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim, postanowił zabezpieczyć w budżecie 

powiatu na 2025 rok środki finansowe niezbędne do funkcjonowania zespołu i dokonania 

zwiększenia  stawek wynagrodzeń dla członków Zespołu. 

Zarząd Powiatu zobowiązał Przewodniczącą Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania na podpis Starosty 

wystąpienia do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o zwiększenie dotacji z budżetu państwa 

na działalność  Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 20 grudnia 2024 r. znak: ZO.8321.6.18.2024 w sprawie 
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zwiększenia stawek wynagrodzenia dla członków Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wystąpił do Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski  

w sprawie handlu ulicznego w obrębie obecnie budowanego ronda oraz w ciągu ulic Dworcowa 

i Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. Czy pan Wicestarosta wyraża wolę udziału  

w spotkaniu roboczym w tej sprawie? 

 

Pan Ryszard Stępkowski – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć do wiadomości treść maila skierowanego przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski w sprawie handlu ulicznego w obrębie obecnie budowanego ronda oraz 

w ciągu ulic Dworcowa i Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim i wyznaczyć Wicestarostę 

Aleksandrowskiego do uczestnictwa w spotkaniu roboczym w przedmiotowej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości treść maila skierowanego przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 

sprawie handlu ulicznego w obrębie obecnie budowanego ronda oraz w ciągu ulic Dworcowa 

i Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim i wyznaczył Wicestarostę Aleksandrowskiego do 

uczestnictwa w spotkaniu roboczym w przedmiotowej sprawie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przesłał maila w sprawie 

oświadczenia Energa Operator SA o wykonaniu przyłączenia do sieci elektroenergetycznej  

i gotowości zawarcia umowy o świadczenie usługi dystrybucji energii lub usługi kompleksowej 

dla mocy 40 kW. Energa gotowa jest do podłączenia fotowoltaiki. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć do wiadomości treść maila skierowanego przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie oświadczenia 

Energa Operator SA o wykonaniu przyłączenia do sieci elektroenergetycznej i gotowości 

zawarcia umowy o świadczenie usługi dystrybucji energii lub usługi kompleksowej dla mocy 

40 kW dla Zarządu Dróg Powiatowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości treść maila skierowanego przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie oświadczenia Energa Operator SA 

o wykonaniu przyłączenia do sieci elektroenergetycznej i gotowości zawarcia umowy  

o świadczenie usługi dystrybucji energii lub usługi kompleksowej dla mocy 40 kW dla Zarządu 

Dróg Powiatowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Treść mail Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie handlu ulicznego  

w obrębie obecnie budowanego ronda oraz w ciągu ulic Dworcowa i Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Treść mail Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie oświadczenia Energa Operator SA 

z dnia 20 grudnia 2024 r. o wykonaniu przyłączenia do sieci elektroenergetycznej i gotowości 

zawarcia umowy o świadczenie usługi dystrybucji energii lub usługi kompleksowej dla mocy 

40 kW, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – otrzymaliśmy aneks do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim dnia 14 czerwca 2024r. o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 

0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, 

Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – etap I od km 0+000 

do km 0+330”, który proponuję zawrzeć. Aneks dotyczy zmiany okresu realizacji zadania, tj. 

zakończenie realizacji zadania, data ostatniej końcowej płatności na rzecz wykonawcy 

związanej z realizacją zadania nastąpi do dnia 28 lutego 2025 r., a termin oddania zadania do 

użytkowania nastąpi nie później niż do dnia 31 marca 2025 r. Czy są pytania, uwagi, wnioski? 

Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim dnia 14 czerwca 2024r. o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 

0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, 

Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – etap I od km 0+000 

do km 0+330”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Aneks do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim dnia 14 czerwca 2024 r.  

o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu 

okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz 

od km 0+840 do km 1+397 – etap I od km 0+000 do km 0+330”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:09. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


